
 

 

 

Interpellation  

avseende inrättande av HBTQI-råd i Gävle Kommun 

 till: ansvarigt kommunalråd 

Vid Kommunfullmäktiges sammanträde 221128 beslutades i enlighet med motion från Vänsterpartiet 
att inrätta ett HBTQI-råd i Gävle. Kommunfullmäktige delade vår syn att ett sådant råd bidrar till att  
säkerställa hbtqi-personers mänskliga rättigheter, bl a genom att öka integreringen av ett hbtqi- 
perspektiv i kommunens verksamheter.  

Vi anser att rådet bör kunna vara på plats under andra kvartalet 2023, så att rådet ska haft möjlighet 
till tre sammanträden under 2023. 

 

- Hur långt har arbetet kommit med rådet och när kommer rådet att ha sitt första möte? 
- Hur kommer representationen att vara i det nya rådet? 

 

Maritha Johansson, kommunalråd i opposition, Vänsterpartiet 


